



kamcoinvest.com

Date: 2025/12/31
Reference: 2025/1075

التاريخ:

المرجع:

M/s Boursa Kuwait
State of Kuwait

السادة/ بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Disclosure of Material Informationالإفصاح عن المعلومات الجوهرية

Reference to the above and to the requirements of the Article 4-1-1 specified in Module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Executive Regulations of Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and the regulation of securities activity and their amendments, please find attached the disclosure form pertaining to material information.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات المادة 4-1-1 من الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Best Regards,

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير ،،،

Nawal F. Mulla Hussain
Managing Director of Support Operations

DocuSigned by:

6357E82A9FA14B9...
نوال فؤاد ملا حسين
رئيس قطاع العمليات المساندة

DS

DS

DS

Initial
AIM



kamcoinvest.com

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية

31 December 2025	31 ديسمبر 2025	التاريخ Date
Kamco Investment Company K.S.C (Public)	شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك (عامة)	اسم الشركة المدرجة Name of Listed Company
We would like to inform you that Kamco Investment Company K.S.C.P ("Kamco Invest") has settled credit facility with total amount of KWD 20 Mn which has been granted previously from one of the local banks with maturity date 30 December 2028.	نود إفادتكم بقيام شركة كامكو للاستثمار ش.م.ك.ع ("كامكو إنفست") بتسديد كامل رصيد قرض بقيمة 20 مليون دينار كويتي والتي تم منحها من قبل أحد البنوك المحلية بتاريخ استحقاق 30 ديسمبر 2028.	المعلومة الجوهرية Material Information
No impact on the liabilities, whereas the Company has utilized the credit line that was obtained from Burgan Bank, which was disclosed earlier, to settle the loan.	لا يوجد أثر على التزامات الشركة، حيث قامت الشركة باستخدام خط الائتمان الذي حصلت عليه من بنك برقان والمفصح عنه سابقاً لسداد هذا القرض.	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Effect of Material Information on the Company's Financial Position

DS
[Signature]

DS
[Signature]

DS
[Signature]

Initial
AIM